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§ 4  
Interpellation om situationen på Handelsvägen 186 
(nr 2013:37) 
Dnr 326-1796/2013 

 
Beslut 

Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Eivor Karlsson (MP) har ställt en interpellation om situationen på 

Handelsvägen 186. Kommunfullmäktige beslutade den 

16 december 2013 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet König Jerlmyr (M) besvarar interpellationen. 

Skriftligt svar i bilaga 2. 

 

I debatten yttrar sig Eivor Karlsson, Jackie Nylander, borgarrådet 

König Jerlmyr och Leif Rönngren. 

 

 

§ 5  
Interpellation om kostnader m.m. för Slussenprojektet, 
inklusive bussterminalen (nr 2014:1) 
Dnr 311-35/2014 

 
Beslut 

Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Åke Askensten (MP) har ställt en interpellation om kostnader 

m.m. för Slussenprojektet, inklusive bussterminalen. Kommun-

fullmäktige beslutade den 27 januari 2014 att interpellationen fick 

ställas. 

 

Borgarrådet Nordin (M) besvarar interpellationen. Skriftligt svar i 

bilaga 3. 

 

I debatten yttrar sig Åke Askensten och borgarrådet Nordin. 
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§ 6  
Bordlagda interpellationer 

 
Beslut 

 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellationerna nr 2, 3, 4, 5, 6, 

7 och 8 för år 2014. 

 

 

§ 7  
Muntlig frågestund 

 
Fråga nr 1 

Borgarrådet Bjuggren (S) ställer en fråga om produktion i all-

männyttan. 

 

Borgarrådet Larsson (M) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 2 

Åke Askensten (MP) ställer frågan: Avser borgarrådet att göra 

något för att minska trafikproblemen på andra överfarter när bara 

en del av Saltsjö-Mälarsnittet får trängselskatt? 

 

Borgarrådet Hamilton (M) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 3 

Karin Rågsjö (V) ställer frågan: Har vi tillräcklig kontroll på de 

privata entreprenörerna som staden anlitar? 

 

Borgarrådet Edholm (FP) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 4 

Jan Valeskog (S) ställer en fråga om inspektion av fristående 

skolor. 

 

Borgarrådet Edholm (FP) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 5 

Inger Stark (V) ställer frågan: Hur tänker man kring att bara 

hälften (50 %) av anmälningarna om barn som far illa utreds? 

 

Borgarrådet König Jerlmyr (M) svarar på frågan.  

 


